
Veř ejne  př edstavení  přojektu přodejny 
LIDL v Ž alove  

Asi již není tajemstvím, že společnost LIDL by měla zájem na pozemcích bývalého skladu Barumu, 

vedle nově stavěné základní školy, postavit prodejnu potravin. Pozemky v současné době patří 

společnosti Trigema, která by potřebnou část pozemku LIDLu odprodala.  

Pozemek je podle územního plánu určen na výstavbu „staveb nerušící výroby a služeb“, pod čímž si 

lze představit leccos, třeba klempířskou nebo zámečnickou dílnu, ale také skladovou halu. Záměr 

prodejny potravin je s tímto využitím v souladu. Bavíme se samozřejmě stále o aktuálně platném 

územním plánu z roku 1995.  

Reakce veřejnosti jsou rozporuplné, mnohé argumenty proti ovšem pramení spíše z neznalosti. 

Například nárůst dopravy – opravdu budou žáci nové školy permanentně ohroženi zákazníky divoce 

najíždějícími k prodejně, nebo by se spíš zákazníci Lidlu, kteří z nejbližšího okolí přijdou většinou 

pěšky, měli bát, že je přejede nějaká spěchající matka ve svém SUV? Pro zodpovězení této otázky se 

stačí podívat k oběma našim školám kolem půl osmé ráno. 

Ale nechci to příliš zlehčovat. Samozřejmě vyvstává spousta dalších otázek, mnoho z nich je jistě 

oprávněných. Je potřeba si s investorem spoustu věcí vyjasnit a ze strany města, tedy nás, občanů, 

stanovit podmínky, které pro nás budou nepřekonatelné. Proto jsme se se zástupci jak společnosti 

Trigema, tak společnosti LIDL, dohodli na společném veřejném představení projektu. Na něm budou 

zástupci obou společností připraveni vysvětlit své záměry a zodpovědět otázky veřejnosti. 

Veřejné představení se uskuteční dne 24.9.2019 v 18:00 hodin ve velké zasedací místnosti 

městského úřadu. Všichni občané jsou srdečně zváni nechť vyjeví své připomínky. Zástupci LIDLu a 

též společnosti Trigema, kteří budou přítomni, jistě vše ochotně vysvětlí.  
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